



第一上海證券有限公司 / 第一上海期貨有限公司
FIRST SHANGHAI SECURITIES LIMITED / FIRST SHANGHAI FUTURES LIMITED
香港中環德輔道中 71 號永安集團大廈 19 樓
19/F, Wing On House, 71 Des Voeux Road Central, Hong Kong
電話Tel: (852) 2532 1580 傳真Fax: (852) 2537 6911

選擇不收取執行交易即時通知 Opt Out of Receiving Prompt Notification of Trade Execution

客戶姓名/名稱 (中文) Client's Name (Chinese)	_____	帳戶號碼 Account No.	_____
客戶姓名/名稱 (英文) Client's Name (English)	_____		

本人/吾等(“客戶”)現特此通知貴公司，客戶選擇不收取執行交易即時通知(“此更改”)。經以下簽名作實，客戶謹此確認就有關此更改，客戶已閱讀過，理解及同意下述之風險披露聲明。客戶明白其帳戶可能因此更改而招致損失。客戶願意承擔可能因此更改，而引致之任何爭議、損失、責任及有關風險，同時，客戶願意承擔一切因此更改而為貴公司所帶來之任何損失及責任。

I/We (“the Client”) hereby inform your company that the Client would like to opt out of receiving prompt notification of trade execution (“the Change”). By signing below, the Client hereby declares that the Client has read, understood and agreed the below risk disclosure statements about the Change. The Client understands that the Client's account may cause losses from the Change. The Client shall wholly be responsible for any disputes, losses, liabilities and the relevant risks, which may arise from the Change, and the Client will indemnify your company from any losses and liabilities arising from the Change.

_____ dd(日) mm(月) yyyy(年)
客戶簽署/公司蓋章 Client Signature(s) / Business Chop 日期 Date

風險披露聲明

- (1) 此更改將大幅增加帳戶被黑客入侵風險和互聯網交易風險。
- (2) 沒有即時通知，客戶可能未能及時知道、發現及/或停止帳戶被黑客入侵、未經授權的交易或異常活動。
- (3) 客戶將承擔一切因此更改引致黑客入侵風險和互聯網交易風險增加或其他原因，可能會導致客戶的重大損失或損害的責任。
- (4) 第一上海證券有限公司/第一上海期貨有限公司沒有責任為此更改而採取額外措施或任何程序去降低上述風險。

Risk Disclosure Statements

- (1) The Change will significantly increase the hacking risks and internet trading risks of the Account.
- (2) Without prompt notification, the Client may fail to know, detect and/or stop the Account being hacked, unauthorized transactions or abnormal activities in time.
- (3) The increase in hacking risks, internet trading risks or otherwise as a result of the Change may cause huge losses or damages of the Client who will solely and wholly be responsible for such losses and damages.
- (4) First Shanghai Securities Limited/First Shanghai Futures Limited will not be responsible for implementing additional measures or any steps to lower the above risks because of the Change.

本公司專用			
核實簽署	審核者	批核者	輸入者